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Ukrajina už netáhne. Dál žere naše peníze a bohužel i životy svých obyvatel, ale pro odvedení
pozornosti už není dostatečně atraktivní, a na scénu se vrací nejúspěšnější iluze posledních
let. Covid dokázal bez významnějšího odporu přeprogramovat lidi na ovce, které s nadšením vítaly
omezování svých práv a svobod, a aplaudovaly nositelům jediných správných řešení.
Pokračování covid games už je za dveřmi, a tak je nejvyšší čas, vrátit se ke kořenům.

Pět otázek pro všechny lidi s mozkem.

OTÁZKA 1

Když neexistuje virus, který má danou nemoc způsobovat, jak proti němu mohla vzniknout vakcína a
co může taková vakcína obsahovat a jaký je její pravý účel?

OTÁZKA 2

Když nefungovala jedna, ani dvě dávky vakcíny na prevenci proti danému onemocnění, proč
prováděla vláda (a média) kampaň na třetí a čtvrtou dávku a navzdory veškerým faktům – popírajíce
realitu – stále trvá na tom, že je vakcína bezpečná a účinná, když jen ve studii prvních třech
měsíců na vakcínu Pfizer zemřelo 1223 lidí, jak přiznal sám Pfizer v uvolněných
dokumentech? (A za 7 měsíců od začátku plošné vakcinace to už bylo téměř 5 tis. mrtvých na
všechny vakcíny Covid).

Nyní oficiální data CDC (VAERS) uvádějí přes 34 tis. mrtvých (násobte 41krát dle
samotných analytiků CDC v přímé souvislosti s vakcínou Covid-19).
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OTÁZKA 3

Dříve bylo byť jen jediné úmrtí v testovací fázi důvodem k zastavení testů a prohlášení vakcíny za
nebezpečnou. V roce 2009 při „neúspěšné“ epidemii prasečí chřipky stačilo k ukončení vakcinačního
šílenství „pouhých“ 93 mrtvých.

Proč tomu tak nebylo v roce 2021, když měl takzvaný „Covid“ smrtnost běžné chřipky, na kterou bylo
(a nadále je) očkování dobrovolné a bez ohavné nátlakové kampaně?

Že by se vlády řídily citátem J. V. Stalina: „Smrt jednotlivce je tragédie, smrt milionů je statistika“?

Nebo, že by tomu bylo tak, že „vono to funguje“, jak říká jeden divadelní blbec? Možná to opravdu
funguje, ale úplně na něco jiného, když musíte lidi třikrát přeočkovat během jednoho a půl roku.

OTÁZKA 4

Proč je od roku 2016 zapotřebí fact-checkerů? Nebylo to poté, co si lid, proti všem propočtům a
předpokladům, zvolil nejnepravděpodobnějšího prezidenta USA?  (ať je Trump jedním z nich nebo ne
– lidem chtěli vnutit Hillary a nepovedlo se). Což „elitám“ muselo jen a jen potvrdit závěry jejich
iluminátské technologie „Looking Glass“, která předpovídala, že elitní jelita už nebudou po roce
2012 schopna kontrolovat reakci lidí na své lži a dezinformace.

Faktem je, milí fact-checkeři a milý soudruhu Rakušane, že fact-checkeři neexistovali, dokud se
pravda nezačala mezi lidmi masivně šířit.
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OTÁZKA 5

Když každá vláda za posledních 20 let byla horší, než ta předchozí a aktivně zhoršovala podmínky k
životu, co vede lid k přesvědčení, že ta další bude lepší jen proto, že kritizuje tu současnou?

„Opakování stejného postupu a očekávání jiných výsledků je známkou šílenství.“
Albert Einstein

NĚKOLIK POZOROVÁNÍ NA ZÁVĚR.

Odporná hydra je zraněna a přestaly jí dorůstat její ohavné hlavy. To je moc dobrá zpráva!

Ta špatná je to, že i přesto jsou elitní jelita stále ještě dostatečně silná na to, aby lidem stále
prezentovala jak nepřítele, tak nového „hrdinu“, a nechala je naoko pracovat jednoho proti
druhému. Tím většinově ovčí populaci stále drží na uzdě odváděním její pozornosti od
skutečného původce problému; a ta, v důsledku toho, zůstává loajální systému, který ji ovládá a
postupně zotročuje. Rockefellerové a Rothschildové vždy financovali obě strany, aby jim mohlo být
jedno, která z nich vyhraje. A průměrný člověk prostě není duševně vybaven pro boj s takovou
strategií.

Správci této ohavné hydry jsou přesto spolehlivě citliví na jednu věc – (vaše) finance.

Tito psychopaté si totiž myslí, že každý má svou cenu a že všichni lidé pro peníze změní svá
stanoviska a přesvědčení. A pokud narazí na někoho, kdo má duši a hluboké přesvědčení o
správnosti svého mírumilovného konání, stanou se nepříčetnými. Morálka a charakter totiž těmto
zrůdám vůbec nic neříkají a podle sebe soudí i vás.

Proto sledujte, po koho financích systém jde – ať už skrze své síru čpící tchoře na sociálních sítích,
nebo skrze své mainstreamové hnojomety – a velmi pravděpodobně naleznete jeho skutečného
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nepřítele. [zdroj]

Statistiky úmrtí na vakcínu Covid-19 jsou 41krát
podhodnoceny.
Nehorázná drzost CDC! Na svých oficiálních vládních stránkách má od září 2021 studii svých
vlastních expertů, kteří došli různými matematickými metodami k závěru, že statistiky úmrtí na
vakcínu Covid-19 jsou 41krát podhodnoceny a že vakcína zřejmě zabila 150 tisíc Američanů
jen do srpna 2021!

V článku, který si můžete přečíst v plném znění, nazvaném „Odhad počtu úmrtí na vakcínu Covid v
Americe“, Jessica Rose PhD uvádí, že ona a její tým určili multiplikátor podhodnocení VAERS pomocí
konkrétní závažné nežádoucí příhody, která by měla vždy být hlášena – anafylaxe.

Jessica Rose PhD shrnula svá zjištění ve svém vědeckém výzkumu následovně:

„Pomocí databáze VAERS a nezávislých četností anafylaktických příhod ze studie Mass General jsme
vypočítali 41násobný podhodnocený faktor závažných nežádoucích příhod u VAERS, což vedlo k
odhadu více než 150 000 nadměrných úmrtí způsobených vakcínou. Odhady byly ověřeny několika
nezávislými způsoby.
„Neexistuje žádný důkaz, že tyto vakcíny zachraňují více životů, než stojí. Vlastní studie
společnosti Pfizer ukázala, že nežádoucí účinky v souladu s vakcínou byly větší než životy
zachráněné vakcínou, což přineslo čistý negativní přínos. Bez celkově statisticky významného
přínosu pro úmrtnost ze všech příčin a důkazů o nepovinném lékařském zásahu, který
pravděpodobně dosud zabil více než 150 000 Američanů, nejsou očkovací mandáty ospravedlnitelné
a měli by se proti nim postavit všichni členové lékařské komunity.“

Otázka zní. Jaké číslo odhaduje samotná vláda USA a její CDC nyní, dva roky poté, když v
databázi uvádí číslo přes 34 tisíc? Stejnou logikou bychom pak násobili krát 41, což by dělalo
cca 1,4 milionu lidí.

Toto není konspirační teorie, ani poplašná zpráva. Toto je aplikace oficiálního „vědeckého“ vzorce
samotné vlády USA a její CDC, která má dbát na zdraví všech Američanů. [zdroj]
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